



## BIOGRAPHIES OF THE PROPOSED DIRECTORS

### **SOUMYA CHANDRAMOULI**

Soumya Chandramouli is currently the chief financial officer of Belgium-based IBA Group, the world leader in particle accelerator technology. She joined IBA in 2004 and took various responsibilities within the company, before taking on the role of chief financial officer in 2016. As CFO, Soumya has responsibilities in business partnering, strategy and business development, corporate governance, mergers and acquisitions, treasury and financing, investor relations, financial compliance and reporting and tax.

Prior to IBA, she worked at Ernst & Young for several years.

She holds a Master of Business Administration from the University of Liège and a degree in Financial Analysis from the Belgian Association of Financial Analysts as well as a spécialisation in Business Leadership from IMD Business School.

In her spare time, Soumya likes to read, cook, sing and walk the countryside with her husband, two teenagers and cocker spaniel.

### **SERGE VAN HERCK**

See biography published on website  
<https://evs.com/company/leadership-team>

### **ANNE CAMBIER**

See biography published on website  
<https://evs.com/company/board-directors>

## BIOGRAPHIES DES ADMINISTRATEURS PROPOSÉS

Soumya Chandramouli est actuellement directrice financière du groupe belge IBA, leader mondial de la technologie des accélérateurs de particules. Elle a rejoint IBA en 2004 et a assumé diverses responsabilités au sein de l'entreprise, avant de prendre le rôle de directeur financier en 2016. En tant que CFO, Soumya est responsable des partenariats commerciaux, de la stratégie et du développement commercial, de la gouvernance d'entreprise, des fusions et acquisitions, de la trésorerie et du financement, des relations avec les investisseurs, de la conformité financière et du reporting, ainsi que de la fiscalité.

Avant de rejoindre IBA, elle a travaillé plusieurs années chez Ernst & Young.

Elle est titulaire d'un Master of Business Administration de l'Université de Liège et d'un diplôme en analyse financière de l'Association Belge des Analystes Financiers, ainsi que d'une spécialisation en leadership d'entreprise de l'IMD Business School.

Pendant son temps libre, Soumya aime lire, cuisiner, chanter et se promener à la campagne avec son mari, ses deux adolescents et son cocker.

